

Til (stede)
Frank Gerl, Vegar Hanssveen, Birthe Lysne, Brynjulf
Bakklund, Ola Johansen, Roy Arild Rugsveen, Elin
Langstrand, Hanne Melby

Kopi:

Arkivkode

Ikke møtt

Referat 6 /23 280423**28.04.2023 klokkeslett 12:00 - 13:30**

Sak	Omtale	Ansvar /tidsfrist
Sakliste		
1.	IDF-V <u>Lønnspolitisk dokument:</u> Dette er ferdig drøftet og går nå til forhandlinger. <u>Drøfting av vaktavtalen Sivilforsvaret:</u> RAR synes drøftingsnotatet ligner forhandling og er redd vi blir "tatt på senga". Delta sendte inn sitt drøftingsforslag i februar, og det som nå fremmes fra Knudsen er svært ulikt fra Deltas.	
2.	OJ har fremmet spørsmål angående reiseregning, kosttillegg og overnattinger. Han har nylig vært på reise og summen han får igjen for lunsj er ulike per dag. Spørsmål også om når har vi rett på overnattingstillegg etc.	
3.	Møte med Georg Bryn FG hadde møte med Bryn for ti dager siden. De snakket om omorganisering og vakt SIV avdelingen. Per nå ønsker arbeidsgiver behovsprøvd vaktordning. FG har vært i kontakt med de av Deltas medlemmer dette gjelder, og tilbakemeldingen på dette er at de føler seg greit ivaretatt i denne saken. FG har tatt opp at vi ønsker en bedre side på kanalen, eller annet sted, hvor vi kan finne viktige dokumenter for Sivilforsvaret.	
4.	FG har planlagt medlemsmøter i 3 distrikter. Det blir hos Buskerud 16. mai, det er også planer om å besøke Sogn og Fjordane og Hordaland, men der er ikke dato satt ennå.	

5.	<p>MO-møte Delta sentralt</p> <p>FG har vært i MO møte. Han har tatt opp dette med medlemsregisteret og at det er vanskelig å bruke. Her finnes det en til en kurs som kan tas.</p> <p>Han har også meldt inn et behov for råd og veiledning om forhandlinger og styrearbeid da nåværende styre er noe uerfarent.</p> <p>Når det kommer til medlemskontingent er dette noe vi må følge opp videre og forhandle.</p>	
6.	<p>Andre saker</p> <p>Det er fra tidligere fremmet interesse for at foreningen arrangerer kortkurs. BB får ansvaret for å følge dette videre og se på mulige temaer og tidspunkter. Det burde i utgangspunktet legges opp til et kurs på 2-3 timer og 2 mulige gjennomføringer.</p> <p>Totalforsvarskommisjonen kommer - dette delegeres til OJ.</p> <p>Neste representantskapsmøte - BL får i oppgave å se på hvilke muligheter vi har. Det er ønskelig med flere alternativer.</p> <p>Medlemslister må vaskes og gjennomgås. Dette gjør HM og EL.</p>	

Hanne Melby
Sekretær